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Radny Piotr Szczepaniak zawnioskował o sprzątnięcie terenów wzdłuż dojazdu  

do siedzib firm  w rejonie Gądek, Koninka. Podkreślił, że śmieci leżą także na polach. 

Kierownik Anna Borowiak powiedziała, że zamiatarki nie są używane na drogach 

gruntowych. Zapewniła, że ciągi komunikacyjne zostaną posprzątane w zakresie 

pasa drogowego. 

 


